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PROTOKÓŁ Nr XII.2016 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 14 stycznia 2016 r. 
 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina  14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda,   

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na sali znajduje się 14 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy na wstępie przywitał przybyłych: Panią Lidie Gryko Z-cę Naczelnika 

Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, Z-cę Dyrektora Departamentu Przedsiębiorczości i Gospodarki 

Komunalnej Stanisława Domaszewicza, Kierownika Planowania Przestrzennego Panią Małgorzatę 

Maśko-Horyza, Radnego Rady Miasta Marka Budniaka, Dyrektora Zakładu Komunalnego Leszka 

Klima, Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana 

Jagiełowicza, Panią Kierownik  Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała, przedstawicieli mediów, Panie i 

Panów sołtysów, Panie i Panów radnych Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych  projektów  uchwał oznaczonych jako druki od nr 116 

do nr 118 w sprawach:  

1)opinii o projekcie uchwały w sprawie Strategii rozwoju oświaty miasta Zielona Góra na lata 2016-

2020-druk nr 116, 

2)opinii o projekcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej w 

sołectwie Jany-druk nr 117, 

3)opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Racula-Szparagowa w Zielonej Górze – druk nr 118, 

oraz jako pkt.6  Sprawozdanie z działalności Zarządu  za IV kwartał 2015 roku. 

 

Przewodniczący Rady spytał czy są jeszcze inne propozycje zmiany porządku.  

Innych zmian nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o zmianę numeracji uchwał do przyjęcia proponując aby 

uchwały przyjęć wg następujących numerów druków : 

Jako nr jeden, druk nr 112 i kolejno druki nr 113, 116, 118, 114, 115, 117 następnie jako pkt.5 

„Interpelacje i zapytania radnych” i jako pkt. 6 „sprawozdanie Zarządu” 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wniesionymi 

poprawkami. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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3. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu ostatniej Sesji. 

Sekretarz oświadczył że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Protokół przebiegu Sesji został przyjęty przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

4. Podjęcie uchwały lub zajęcie stanowiska 

 

1/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych i publicznych 

gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Miasto Zielona Góra. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną  

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił  Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII.109.2016. 

2/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów szkół, dla których organem prowadzącym 

jest Miasto Zielona Góra, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał  pozytywną opinię Komisji, ale na wniosek Krzysztofa 

Wołczyńskiego, który zaproponował aby stypendium dla osób osiągających najlepsze wyniki w nauce 

było przyznawane dla większej ilości uczniów, Rada Dzielnicy wydała też w tej sprawie stanowisko, 

dotyczące zapisu § 7 pkt.2 w rozdz. 7 Uchwały Rady Miasta Zielona Góra. Następnie Przewodniczący 

Rady Dzielnicy Zenon Rabęd, odczytał treść stanowisk „Dyrektor zespołu szkół może  

złożyć wniosek o przyznanie stypendium dla nie więcej niż 5 uczniów każdego typu szkoły wchodzącej 

w skład zespołu”. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do treści stanowiska. 



3 

Pytań nie zgłoszono. 

Stanowisko Rady Dzielnicy zostało przyjęte jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury,Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 10 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta – uchwała Nr XII.110.2016. 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie Strategii rozwoju oświaty miasta Zielona Góra na lata 2016-2020. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały na posiedzeniu wspólnym komisji, 

omówiła Pani Lidia Gryko, cały dokument liczy ponad 120 stron, każdy z radnych otrzymał go na swój 

aders e-meilowy. Przewodniczący rady dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII.111.2016. 

 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy wydania opinii o 

projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Racula-Szparagowa w Zielonej Górze, 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji, po czym spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII.112.2016. 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Zielona 

Góra, 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał projekt uchwały, poczym spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII.113.2016. 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu 

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie statutu Komunalnego Zakładu Gospodarczego w 

Zielonej Górze, Dyrektor KZG Pan Leszek Klim, wyjaśnił że z dniem 1 stycznia 2016 roku, Zakład został 

przekształcony na jednostkę budżetowa Miasta Zielona Góra, który na swoją działalność będzie 

otrzymywał dotacje z budżetu Miasta. Proponowany Statut jest prawie identyczny jak dotychczasowy, 

zmiany są bardzo niewielkie, zostanie też wprowadzona autopoprawka do § 3 w pkt.4 który otrzyma 

brzmienie „utrzymanie gruntowych dróg, gminnych i wewnętrznych oraz utrzymanie zieleni w pasach 

drogowych wszystkich kategorii dróg”. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał kto jest za przyjęciem autopoprawki. 

Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący rady dzielnicy spytał czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie – uchwała Nr XII.114.2016. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że ostatni projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej w sołectwie Jany.  

 

Kierownik Biura Dzielnicy Pani Urszula Zamiatała, wyjaśniła, że projekt związany jest z tym iż dwie 

osoby złożyły pisemna rezygnację z pracy w Radzie Sołeckiej a jedna zmarła, w związku z tym 

zachodzi konieczność uzupełnienia składu Rady Sołeckiej. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt 

nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XII.115.2016. 

 

 

6.Sprawozdanie z Działalności Zarządu za IV kwartał 2015. 
 

 

Przewodniczący Zarządu Pan Mariusz Zalewski – przedstawił sprawozdanie z pracy Zarządy za IV 

kwartał 2015 roku. 

Przewodniczący rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Pytań nie zgłoszono.  

 

5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie. 

Radny Czesław Śnieżko – zwrócił się z zapytaniem do Dyrektora KZG Pana Leszka Klima, czy w planie 

jest skanalizowanie budynku komunalnego w Krepie. 

 

Dyrektor odpowiedział, że tak, dodał, ze wszystkie budynki komunalne  będące w administracji Zakładu 

zostaną skanalizowane. 

 

Radny Jarosław Bartkowicz – spytał czy dotyczy to również remiz strażackich. 

 

Dyrektor odpowiedział, że tym tematem zajmuje się Komendant Straży Pożarnej. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz oświadczyła, że w czasie opadów deszczu bardzo często na osiedlu  

Czarkowo zalewane są piwnice, do tej pory pompowaniem wody zajmowała się głównie OSP Przylep, z 

zadania tego wywiązywała się bardzo dobrze, ale wczoraj przyjechała inna jednostka z działania której 

mieszkańcy są niestety nie zadowoleni. 

 

Radny Jerzy Żetecki powiedział, że kilkakrotnie uczestniczył w akcji pompowania wody z piwnic, nie 

rozumie tylko jednej sprawy, dlaczego takie zdarzenia nie są zgłaszane od razu po zalaniu. Mieszkańcy 

robią to dopiero po kilku czy kilkunastu godzinach, wówczas efekty pracy strażaków są znacznie 

gorsze. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że na ostatniej Sesji pytałem o pobór opłat za przyłącza do 

sieci kanalizacyjnych, nie otrzymałem do tej pory na pytanie odpowiedzi, podobnie jak na pytanie 
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dotyczące wydanych pieniędzy z bonusa za połączenie, dlatego też na ręce Przewodniczącego Rady 

składam w tych sprawach trzy interpelacje na piśmie. 

Radny dodał, że należało by również rozważyć czy przyłącza do kanalizacji nie mogłyby być 

wykonywane na koszt samorządów. 

 

7.Sprawy  różne. 

Przewodniczący Zarządu, przypomniał że 15 bm upływa termin składania wniosków o dofinansowanie 

na utylizacje eternitu. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, odczytał pismo departamentu Rozwoju Miasta, w sprawie terminu 

składania wniosków dotyczących budowy ścieżek rowerowych w rejonie sołectw, Ochla, Kiełpin, 

Zatonie i Drzonków. Termin składania wniosków upływa 12 lutego br. 

 

 

Na tym o godz. 15.50 Przewodniczący Rady Dzielnicy zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

Ewa Fogiel                                       Marek Karwacki           Zenon Rabęda 


